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Pentru ca raspunsul Primariei si Consiliului Local in privinta proiectului de la stadionul
''Maramuresana'' treneaza din cauza apropiatelor alegeri locale(fiecare asteapta sa vada daca
va castiga sau nu ca sa umfle un pic capitalul electoral), initiatorii proiectului FC ''CIL Sighet'' se
adreseaza pe aceasta cale conducerii administrative a orasului pentru a introduce pe ordinea
de azi a urmatoarei sedinte de CL ca subiect, acordul de principiu pentru concesionarea
terenului de la Maramuresana. Motivul pentru care se cere insistent acest lucru se datoreaza
faptului ca pentru o amenajare ulterioara a terenului sunt necesare, pe langa documentatiile
aferente, o multime de lucrari propriu-zise asupra terenului pentru ca acesta sa fie bun de folosit
pentru competitiile din sezonul 2017-2018.

  

   Daca nu se voteaza acest acord in sedinta din luna aceasta si se amana lucrurile pana dupa
alegeri, cand urmatoarea sedinta de CL poate fi prin iulie-august,  termenul pentru lucrarile la
teren va fi extrem de intarziat, ceea ce va duce la compromiterea inscrierii in campionatul
2017-2018 a echipelor.

  

   Acesti inimosi ai ''CIL Sighet'' care vor sa faca ceva bun pentru Sighet, nu cer bani de la
Primarie, cer doar o concesionare a unui teren care sta in paragina de vreo 20 de ani, teren pe
care il vor aduce la standarde moderne pe banii unor sponsori generosi care vor sa puna
umarul la ceva util pentru oras. Si s-au adresat autoritatilor pentru prima data in septembrie
2015. Si acum suntem vreo 6-7 luni mai tarziu si Primaria nu a dat nici un raspuns, mai mult a
facut tot posibilul ca sa le taie elanul acestor oameni, probabil pentru a nu dauna intereselor
CSM Sighet - dar de fapt nu are nici o legatura cu acesta, CIL Sighet fiind doar o pepiniera de
jucatori - cerandu-le tot felul de hartii, documente, acte si alte hartoage. Au fost aduse si
acestea, s-au cheltuit o gramada de bani, din nou s-a asteptat vreo hotarare favorabila care nu
a sosit nici de aceasta data.

      

   Acum, acesti initiatori de proiect sunt cumva presati de timp, datorita faptului ca lucrurile, asa
cum le-au gandit ei, au o anumita ordine care nu tine cont de interesele unora din primarie, ci se
comporta in functie de regulamentele unei federatii, se comporta in functie de lucrarile necesare
aducerii unui teren in paragina la standarde moderne care sa fie omologate anul viitor. Daca se
rateaza aceste termene mi-e frica ca planul acestor oameni va fi dat peste cap si e posibil ca
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totul sa moara inainte de a se naste. Un mare pacat de altfel, o pierdere URIASA pentru orasul
acesta cu vechi traditii in fotbal, o ratare a unei sanse rare.

  

   Sa speram totusi ca cei din primarie isi vor lasa deoparte treburile colorate politic si vor
concesiona terenul celor de la ''CIL Sighet'' pentru ca acestia sa se apuce de treaba cat mai
repede. Stimati domni din primarie, orice culoare politica ati avea, uniti-va pentru a sprijini un
proiect extrem de valoros pentru Sighet. In alte orase din tara se investeste enorm in sport - de
orice fel - pentru ca acesta poate aduce mult mai multe avantaje economice orasului decat orice
altceva. Ganditi pentru oras nu pentru partid!
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